
 

 

 

 

Årsmøte 
 

11.04.2024 – digitalt møte 

Agenda 
 

1.  Åpning 

Leder åpner møtet. 

 

2.  Godkjenning av innkalling og dagsorden. 

Forslag: 

Vedtak: 

 

3.  Valg av møteleder, referent, to til tellekorps og to til å underskrive 

protokollen 

Valg av møteleder: 

Valg av referent: 

Valg av tellekorps: 

Valg av to representanter til å underskrive protokollen sammen med 

møteleder: 

 

 

 

 

 



4.  Årsberetning 

Årsmøte:                                                                                                                              

Foreningen annonserte årsmøte 25. mars 2023 på messe Camp Villmark i 

Lillestrøm. Det ble stort sykefravær av styremedlemmer og ingen andre 

medlemmer møtte til årsmøte. Årsmøte kunne ikke gjennomføres av styreleder 

alene. Nytt årsmøte ble derfor annonsert som digitalt møte 20. april kl 1700. 

Ingen medlemmer meldte seg på den digitale løsningen. 

Styret var representert med Thomas Fehn, Ronny Wollert Andreassen og Georg 

de Besche dy 

JI er fortsatt uten en valgkomite. Styret er ikke en bekvem med situasjonen. Det 

er gjort forsøk på å rekruttere nye personer til verv i organisasjonen ved å legge 

forespørsel på vår faceside. To personer viste interesse, men de er underveis falt 

fra. 

 Styret har derfor fortsatt måtte fungere som valgkomite. 

Styremøter:                                                                                                                                  

Styret har ikke avholdt fysiske styremøte eller videomøte. Kommunikasjon og 

vedtak er gjort enten på facebook styreside eller ved utsending av epost. 

Leder:  Georg de Besche dy                                                                                            

Nestleder: Trond Livden

                                                                                                                                                                                 

Kasserer: Klas Grave                                                                                                              

Sekretær: Ronny Wollert Andreassen                                                                                                       

Styremedlem: Peder Ravnkleven, Einar Mellomgård, Thomas Fehn, Kjell 

Martin Lehre 

Medlemmer:           

       Styret har forsøkt å synliggjøre vår aktivitet med å legge det ut på vår 

faceside. Så langt har det ikke resultert i økning av medlemmer. Men noen nye 

er kommet til.  Men totalt er det en dalende oppslutning om organisasjonen. 

Vår gruppe på facebook har imidlertid en økende oppslutning.  

Saker som styret har behandlet: 

Da første halvår var en meget aktivt periode med høringer og oppfølging av 

saker fra foregående år valgte styre å legge ut en halvårsrapport om aktivitet på 

vår webside. Kort oppsummert var det oppfølging av prosess mot nye jakt- og 

fangsttider, revidert forskrift utøvelse av jakt, felling og fangst kap 9 Fangst, 

oppfølging av innspill til ny Lov om vilt. Oppfølging mot store grunneiere om å 

avgi uttalelse til regjeringsoppnevnt motorferdselutvalg om å innføre 

direktehjemmel i lov om uttransport av store rovdyr. 

• Oppfølging av Miljødirektoratets prosess frem mot nye jakt og fangsttider 

JI fikk ikke medhold i sitt krav om innsyn i saksbehandling av avgitte 

forhåndsinnspill til høringen. Miljødirektoratet hevder det ikke finnes 

referater fra behandlingen av forhåndsinnspill og har derfor ingen 

dokumenter å utlevere. Forhåndsinnspill diskuteres kun i faggrupper er vi 



blitt orientert om. Det positive er at Miljødirektoratet ser at denne 

saksbehandling har et forbedringspotensial for fremtidige 

forhåndshøringer. 

 

• Innspill til Motorferdselsutvalget 

Utvalget har fått utsatt frist til å komme med innstilling til 19. april 2024. 

JI har kommet med forslag om endringer for uttransport av vilt og for at 

bevegelseshemmede skal få benytte motorkjøretøy i forbindelse med jakt. 

 

• Samtale med Siv Mossleth (SP) om ny Lov om vilt 

JI fikk en time med Siv Mossleth (medlem av Stortingets Energi- og 

miljøkomite) til å fremlegge våre synspunkter til endringer i ny lov. Flere 

momenter fikk vi utdypet slik at hun fikk bedre forståelse for våre forslag. 

 

• Endring i forskrift utøvelse jakt, felling og fangst kap. 9 Fangst 

Miljødirektoratet har endret forskriften og vårt innspill om å tillate merking 

av fangstredskap med jegernummer er ikke tatt inn i forskriften. Vi har 

tilskrevet Miljødirektoratet om å få en vurdering av vårt forslag. Vi har 

henvist til Høstingsforskriften som også nylig er endret og etterspurt 

hvorfor Miljødirektoratet kan ha en mening om merling av fangstredskap i 

sjø og en annen på land. SNO er oppsynsmyndighet begge steder. 

Miljødirektoratet har ikke svart på vår henvendelse og vi har klaget 

manglende tilbakemelding inn for Landbruks- og matdepartementet. Svar 

forventes i 2024. 

 

• JI har avgitt høringsuttalelse til endring i Lov om vilt §4. 

Vår høringsuttalelse ligger på webside. Høringsfristen er 19. januar 2024. 

Georg de Besche dy        

  Leder          

  Fauske dd. Januar 2024 

 

Forslag: Årsberetningen godkjennes 

Vedtak: 

 

 

5.  Regnskap 

Forelegges på årsmøtet i eget vedlegg 

Forslag: Regnskapet godkjennes 

Vedtak: 

 

6.  Budsjettforslag 2024 



Budsjett fremlegges på årsmøtet i eget vedlegg 

Forslag: Budsjettet godkjennes 

Vedtak: 

 

7.  Innkomne forslag. Benkeforslag avvises.  

Se egne vedlegg i innkomne saker 

 

8.  Arbeids og handlingsplan og aktivitetsplan 

  

 

9.  Valg 

 Styret har i inneværende periode bestått av: 

Leder: Georg de Besche dy                                                                                            

Nestleder: Trond Livden

                                                                                                                                                                                 

Kasserer: Klas Grave                                                                                                              

Sekretær: Ronny Wollert Andreassen                                                                                                       

Styremedlem 2: Peder Ravnkleven 

Styremedlem 1: Kjell Martin Lehre 

Varamedlem 2: Einar Mellomgård 

Varamedlem 1: Thomas Fehn 

 

 

 

Forslag til nytt styre: 

 

Georg de Besche dy – Leder – på valg 

 

Trond Livden – Nestleder 

Ronny Wollert Andreassen – sekretær – på valg 

Klas Grave – Kasserer 

Kjell Martin Lehre – Styremedlem 1- på valg 

Thomas Fehn – Styremedlem 2 – nytt styremedlem 

Stefan Anderson – studieleder – nytt styremedlem 

 

Forslag: Forslag til nytt styre godkjennes 

Vedtak: 



 

Valg av representant til valgkomité 

Styret har ikke lykkes med å få en valgkomité på bena 

Forslag mottas med takk til neste årsmøte 

Forslag: 

Vedtak: 

 

Valg av revisor 

Monica Andersen er revisor i 2023 

Er på valg i år. Tar gjenvalg om ønskelig. 

Forslag: Forslaget godkjennes 

Vedtak: 

 

 

10.  Fastsettelse av årskontingent 

Det er ikke kommet inn forslag på endring av kontingent. 

Forslag: Opprettholdes som den er i dag 

Vedtak:  

 

 

Møtet slutt 

 

Protokollunderskrifter 

 

Møteleder: 

 

 

To medlemmers underskrifter valgt på årsmøtet: 


